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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Предстои кръгла маса-дискусия на тема "Мебелна индустрия – прогнози 2022 година". Събитието ще се проведе
на 1 февруари в Българската търговско-промишлена палата на ул. "Искър" 9 в София. То се организира от
Асоциацията на интериорните дизайнери в България и Съветът на браншовите организации към БТПП. Форумът
има за цел да подпомогне обединяването на бизнеса и образованието, събирайки представител... 

Организиран курс през периода 23.03. - 08.06.2022 Българската търговско-промишлена палата организира "Курс
за обучение на млади юристи по въпросите на Арбитражния съд", който ще се проведе за шестнадесета поредна
година в периода 23 март 2022 – 08 юни 2022 г., един път седмично, в извънработно време в комбиниран формат,
чрез видеоконферентна връзка, която ще се осъществи през платформата google m... 

Предстои осмо издание на BALKAN BUSINESS AWARDS 2022 - 25 март в Прищина, Косово Дончо Георгиев и
Патриция Кирилова, управляващи партньори на VIP Communication PR Agency, се срещнаха и разговаряха с
председателя на БТПП Цветан Симеонов. Гостите представиха информация относно организираното от агенцията
предстоящо осмо издание на "BALKAN BUSINESS AWARDS 2022". По традиция и тази година Българскат... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Tesla ще построи първата си суперзарядна станция за електромобили в Одрин, съобщи председателят на
Одринската търговско-промишлена палата Реджеп Зъпкънкурт."Това е особено важно, тъй като Одрин е
стратегическо място от гледна точка на това, че е вратата на Турция към Европа. Смятаме, че това е и основната
причина Tesla да включи Одрин сред градовете, които ще оборудва със суперзарядни станции. Оча... 

Заглавие: Кръгла маса-дискусия: "Мебелна индустрия – прогнози 2022 г."
Дата: 31.01.2022 18:35
Медия: Нюзмейкър

Заглавие: БТПП привлича млади юристи за обучение по въпросите на АС
Дата: 01.02.2022 10:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: PR Агенция VIP Communication разширява партньорството си с БТПП
Дата: 01.02.2022 12:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Tesla прави станция за зареждане на електромобили в Одрин
Дата: 31.01.2022 17:07
Медия: Авто Дир.бг

https://newsmaker.bg/2022/01/%D0%BA%D1%80%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D1%81%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D0%B5%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82/
https://www.bcci.bg/news/18530
https://www.bcci.bg/news/18533
https://auto.dir.bg/news.php%3Fid%3D27816673


Александър Милев e изпълнителен директор на Proxiad България и професионалист с над 15 години опит в
изнесените IT услуги и бизнес процеси. Поема ръководството на компанията в края на 2018 г. и за последните три
години управлява редица нови процеси и трансформации, които извеждат компанията до най-добрите й резултати
от създаването й до момента. Г-н Милев, насред пандемията Proxiad се премести в н... 

Снимка: iStock Федералният резерв иска бавно и тихо да се измъкне от облекчената си монетална политика без
това да засегне пазара на жилища в САЩ. Но това може да е пожелателно мислене. За перспектива относно
влиянието на Фед върху жилищния пазар, откакто стартира своята програма за спешно изкупуване на облигации
преди две години, разгледайте тази точка от Ричард Фар, главен пазарен стратег в Meri... 

Бюджетът приключи 2021 година с дефицит в размер на 3.910 млрд. лева, което представлява 3% от прогнозния
БВП за годината. Салдото се формира от дефицит по националния бюджет в размер на 4.03 млрд. лева и
превишение на приходите над разходите по европейските средства в размер на 123.1 млн. лева. Отчетеният
дефицит е под заложения максимален праг за 2021 година от 4.604 млрд. лева, съобщават от пре... 

Предложеният от кабинета "Петков" бюджет за 2022 и определен от премиера като бюджет на растежа, всъщност
ще е бюджет на растежа на дълга. Това сочи финансовата рамка, приета на заседание на Министерския съвет и
входирана в 47-ия парламент за дебати и гласуване. Причините са две. В бюджета липсват приходи от
еврофондове, както и такива от все още невходирания в Брюксел с поправките План за възстан... 

Проф. Димитър Иванов: Тревожни размишления за бюджета и икономиката ни Инфлационният аспект е тотално
подценен в бюджета В ситуацията, в която се намира икономиката ни, основната цел на бюджета следва да бъде
овладяването, доколкото е възможно на инфлацията. Това е страшният проблем пред нас, който води до опасни
последствия за фирми и домакинства ТРЕВОЖНИ РАЗМИШЛЕНИЯ ЗА БЮДЖЕТА И ЗА ИКОНОМИКАТА Н... 

Топлофикационните дружества и битовите потребители на природен газ ще получат компенсации заради високите
цени на синьото гориво. "Компенсацията ще подобри малко състоянието на топлофикациите, но няма да реши
проблема. Тъй като няма такива пари в държавата, които да компенсират разликата в цената на газа при
правените изчисления и тази, която е в момента. Би трябвало според цената на входа да се ... 

Заглавие: Възходът на хибридните офис пространства
Дата: 31.01.2022 18:35
Медия: Нюзмейкър

Заглавие: Може ли Фед да се "измъкне" незабелязан от пазара на имоти?
Дата: 31.01.2022 17:15
Медия: Инфосток 

Заглавие: 8 млрд. лева повече влезли в хазната през 2021 г.
Дата: 01.02.2022 10:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Бюджет на растежа (на дълга)
Дата: 01.02.2022 10:12
Медия: Пловдив online

Заглавие: Проф. Димитър Иванов: Тревожни размишления за бюджета и икономиката ни
Дата: 01.02.2022 10:10
Медия: Alarma news

Заглавие: Врял шамар! След мораториума – сметките за парно и топла вода с 50% скок
Дата: 01.02.2022 10:00
Медия: Черно море

Заглавие: Въпреки скока на цените, България остава държавата с най-ниска цена на гориво в ЕС
Дата: 01.02.2022 09:57
Медия: Бургас 24

https://newsmaker.bg/2022/01/%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%B8%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD/
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/107271-mozhe-li-fed-da-se-quotizmaknequot-nezabelyazan-ot-pazara-na-imoti
https://www.standartnews.com/biznes/8-mlrd-leva-poveche-vlezli-v-khaznata-prez-2021-g-483475.html
https://plovdiv-online.com/news/biznes/byudzhet-na-rastezha-na-dalga/
https://www.alarmanews.com/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D1%82%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BC%D0%B8%D1%88%D0%BB/
https://www.chernomore.bg/a/10-bulgaria/235747-vryal-shamar-sled-moratoriuma-smetkite-za-parno-i-topla-voda-s-50-skok
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Vupreki-skoka-na-cenite-Bulgariya-ostava-durzhavata-s-nai-niska-cena-na-gorivo-v-ES-1203795


Цената на горивата у нас ще продължи да се покачва с около 10-15 стотинки за литър. Това каза в ефира на Нова
нюз председателят на Българската петролна и газова асоциация Андрей Делчев. По думите му прогнозите са
увеличението да не надхвърли 3 лева за литър."Цената на суровия петро е ценообразуващ фактор. В България
повишението на цените на дребно, спрямо това в Европа изостава. Цените на газа и е... 

Новият бюджет ще е бюджет на растежа, смята макроикономистът проф. Гарабет Минасян "Новият бюджет ще е
бюджет на растежа. 4,8% ръст се предвижда. Това всъщност е възстановяване от миналата година, когато долу-
горе толкова бе спадът. За следващите години се предвижда спад на тези темпове на прираст, а това не е добре.
Имаме възможност като страна да се развиваме с доста по-високи темпове." Това зая... 

Държавата няма механизми, по които да регулира цените, обясни Андрей ДелчевЦената на горивата у нас ще
продължи да се покачва с около 10-15 стотинки за литър. Това каза в ефира на "Твоят ден" председателят на
Българската петролна и газова асоциация Андрей Делчев. По думите му прогнозите са увеличението да не
надхвърли 3 лева за литър. "Цената на суровия петрол е ценообразуващ фактор. В България по... 

Очаква се делът на възобновяемите енергийни източници в производството на електроенергия в Северна
Македония да достигне 46% до 2025 г., съобщиха от финансовото министерство на страната. Страната планира да
приложи няколко екологични реформи от 2022 до 2024 г., като се фокусира върху подобренията в третирането на
твърди отпадъци и отпадни води, енергийната ефективност и възобновяемите енергийни из... 

Субсидиите за изкопаеми горива в ЕС възпрепятстват ефикасния енергиен преход. Това се посочва в доклад на
Европейската сметна палата (ЕСП), представен днес. Палатата оценява как енергийното данъчно облагане,
ценообразуването на въглеродните емисии и субсидиите за енергия допринасят за постигането на целите на ЕС в
областта на опазването на природата. Енергийното данъчно облагане може да подпомогне... 

Одобрявам Бюджет 2022. За първи път от последните 30 години в него има сериозни основания фискалната
политика да се използва по предназначение – да съдейства за ускореното развитие на икономиката. Това каза
пред БНР проф. д-р Гарабед Минасян от Икономическия институт към БАН. Досега надделяваха представите за
бюджета като средство за събиране на пари, а след това тези пари да се разхвърлят по мини... 

Цената на горивата у нас ще продължи да се покачва с около 10-15 стотинки за литър. Това каза в ефира на "Твоят

Заглавие: Емил Хърсев: Приемаме разточителен бюджет без идея за проекти
Дата: 01.02.2022 09:54
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Експерт: Горивата ще продължат да поскъпват
Дата: 01.02.2022 09:41
Медия: lupa.bg

Заглавие: Северна Македония с цел за 46% ВЕИ в енергийния микс до 2025 г.
Дата: 01.02.2022 09:36
Медия: Publics

Заглавие: ЕСП: Субсидиите за изкопаеми горива възпрепятстват енергийния преход
Дата: 01.02.2022 09:35
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Икономист: В Бюджет 2022 се забелязват несъответствия със законови положения
Дата: 01.02.2022 09:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Делчев: Повишаването на цените на горивата ще продължи
Дата: 01.02.2022 09:20
Медия: Нова телевизия

https://novini.vratsa.eu/bg/emil-harsev-priemame-raztochitelen-byudzhet-bez-ideya-za-proekti/
https://lupa.bg/news/ekspert-gorivata-shte-prodalzhat-da-poskapvat_160290news.html
https://www.publics.bg/bg/news/28257/%D0%A1%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B0_%D0%9C%D0%B0%D0%BA%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%8F_%D1%81_%D1%86%D0%B5%D0%BB_%D0%B7%D0%B0_46_%D0%92%D0%95%D0%98_%D0%B2_%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%8F_%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D1%81_%D0%B4%D0%BE_2025_%D0%B3_.html
https://www.perunik.com/news/534076/esp-subsidiite-za-izkopaemi-goriva-vazprepyatstvat-energiyniya-prehod
https://bgvest.eu/721099/
https://nova.bg/news/view/2022/02/01/355184/%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B8/


ден" председателят на Българската петролна и газова асоциация Андрей Делчев. По думите му прогнозите са
увеличението да не надхвърли 3 лева за литър. "Цената на суровия петро е ценообразуващ фактор. В България
повишението на цените на дребно, спрямо това в Европа изостава. Цените на газа... 

След като правителството прие рамката на Бюджет 2022, бившият финансов министър Петър Чобанов от ДПС
обяви в студиото на "Още от деня" по БНТ, че към момента не вижда достатъчно аргументи партията да подкрепи
бюджета. "Финансовият министър трябва да ни убеди, че той ще решава кризи, а няма да създава нови", подчерта
Чобанов. Той каза, че могат да бъдат отправени редица критики. Предстои обсъждане... 

Цената на горивата у нас ще продължи да се покачва с около 10-15 стотинки за литър. Това каза за Нова
телевизия председателят на Българската петролна и газова асоциация Андрей Делчев "Цената на суровия петрол
е ценообразуващ фактор. В България повишението на цените на дребно, спрямо това в Европа изостава. Цените
на газа и електрическата енергия също се отразяват върху стойностите за гориво. Течни... 

Енергиен гигант има бизнес с милиарди левове приходи в България. Но не плаща нито една стотинка данък
печалба. Това се случва пред очите на държавата. А парите, спечелени в България, отиват в Русия. "Първенецът на
нашата нефтохимия". С тези думи на комунистическия лидер на България Тодор Живков през 1963 г. започва
работа първата петролна рафинерия в страната. 59 години по-късно "първенецът" продъ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

В сметките за таваните по СЕПП синдикатите ще защитават да се отчита реалната, а не средната работна заплата
Радина ИВАНОВА От 1 април минималният осигурителен доход (МОД) на земеделските стопани и
тютюнопроизводителите да се повиши от 420 лв. на 710 лв. - колкото ще бъде и минималната работна заплата за
страната. Това предлага законопроект на Държавното обществено осигуряване (ДОО) за 2022 г., ко... 

Кадър Нова И премиерът Кирил Петков влезе в тона на Асен Василев, който обвини работодателите за ниските
заплати в България. Продуктивността на нашите работници е средно до 50%, отколкото в Европейския съюз. В
същото време минималната заплата е 27% от средноевропейската. Това означава, че средно нашите работници
са по-продуктивни, отколкото им се заплаща.Правят се грешни решения в капиталовите ин... 

Заглавие: Бивш финансов министър поряза много Кирил Петков
Дата: 01.02.2022 09:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Председателят на БПГА Андрей Делчев с лоша прогноза: Цената на горивата у нас ще продължи да
се покачва
Дата: 01.02.2022 11:31
Медия: 7dnibulgaria.bg

Заглавие: Изчезналият милиард. Как руската Лукойл не плаща данък печалба в България
Дата: 01.02.2022 12:46
Медия: Скандал

Заглавие: С 420 лв. земеделците не покриват осигурителните си права за минимална пенсия
Дата: 01.02.2022 08:30
Медия: Български Фермер

Заглавие: И Кирил Петков обвини работодателите за ниските заплати
Дата: 01.02.2022 09:34
Медия: Лекувай

Заглавие: Председателят на АИКБ Васил Велев направи проектобюджет 2022 на пух и прах: Вещае голяма
инфлация
Дата: 01.02.2022 09:31
Медия: 7dnibulgaria.bg

https://bgvest.eu/721089/
https://7dnibulgaria.bg/archives/168572
https://www.skandal.bg/news/16437124167734/izcheznaliyat-miliard-kak-ruskata-lukoyl-ne-plashta-danak-pechalba-v-balgariya
https://www.bgfermer.bg/Article/10764574
https://lekuvai.bg/116919/
https://7dnibulgaria.bg/archives/168566


Една от най-големите работодателски организации у нас – Асоциацията на индустриалния капитал в България
(АИКБ), съзира редица опасности в проектобюджета за 2022 г., който следва да влезе в сила от първи април. Това
заяви в интервю за News.bg председателят на АИКБ Васил Велев. "Асоциацията на индустриалния капитал в
България, с редица условности и препоръки, подкрепи проектобюджета за 2022 г. Не по... 

София. Прекалено многото социални мерки, които наведнъж бяха заложени в бюджета да се случат тази година,
не са много добре балансирани с икономическите мерки, като това ще доведе до малко по-висок процент на
инфлацията.Това каза Пламен Милев – финансов експерт и доктор по икономика, Народен представител от "БСП
за България" в 45-ото НС и един от авторите на "Визия за България", в интервю за пред... 

Без промени в числата Министерски съвет одобри днес бюджета на НЗОК за 2022 г. В него са предвидени 6 050
749,9 хил. лв. приходи и трансфери. Здравноосигурителните приходи са в размер на 5 802 517,1 хил. лв., от които 3
759 192,6 хил. лв. са приходи от здравноосигурителни вноски и 2 043 324,5 хил. лв. са трансфери за здравно
осигуряване. Разчетените приходи от здравноосигурителни вноски са увелич... 

Българите работят за най-ниската минимална работна заплата в Европейския съюз и имат най-ниска покупателна
способност. По данни на Евростат през януари минималната работна заплата в страната е 332 евро, като Румъния
е далеч пред нея с 500 евро. Проучването показва, че към януари 2022 г. в 13 страни, предимно в Източна и Южна
Европа, минимална заплата и под 1000 евро месечно. Това са България (332 ... 

Автор: news.bg Икономистът Атанас Пеканов коментира темите за българската икономика и енергийната криза в
студиото на Нова телевизия. Той оцени, че бюджетът и дългът в този вид, както е предложен от Асен Василев, е
приемлив за България. Изискването за до 3% дефицит за влизането в Еврозоната в момента е изключено като
правило, а и има вероятност да отпадне, тъй като тези граници са наложени в едн... 

Текстилният бранш в България е на ръба на оцеляването, алармират от "БЪЛГАРСКА АСОЦИАЦИЯ ЗА ТЕКСТИЛ,
ОБЛЕКЛО И КОЖИ" (БАТОК). Сдружението включва над 100 фирми и организации от шивашката и кожарска
промишленост от цялата страна. Браншът се оказа един от най - засегнатите от кризата, независимо че
затрудненията в дейността на предприятията от сектора не бе в резултат от въведеното извънредно положе... 

Премиерът Кирил Петков защити вицето си Асен Василев, който е в конфликт с работодателите след своя критика

Заглавие: Пламен Милев: Заложените в бюджета социални и икономически мерки не са добре балансирани -
това ще доведе до малко по-висок процент на инфлацията
Дата: 01.02.2022 09:33
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: МС прие бюджета на Касата за 2022 г. без изменения
Дата: 31.01.2022 18:41
Медия: Здраве.нет

Заглавие: Българите са с най-ниска минимална заплата и покупателна способност в ЕС
Дата: 31.01.2022 13:33
Медия: EUROACTIV BULGARIA

Заглавие: Проектобюджет 2022 не ни отдалечава от Еврозоната, според Атанас Пеканов
Дата: 31.01.2022 12:21
Медия: Несебър news 

Заглавие: Близо 30% от шивашките фирми у нас фалират
Дата: 01.02.2022 13:08
Медия: My PR

Заглавие: Българите работят по-ефективно, отколкото им се плаща
Дата: 31.01.2022 16:33
Медия: Икономически живот

http://www.focus-news.net/news/2022/02/01/2931780/plamen-milev-zalozhenite-v-byudzheta-sotsialni-i-ikonomicheski-merki-ne-sa-dobre-balansirani-tova-shte-dovede-do-malko-po-visok-protsent-na-inflatsiyata.html
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9C%D0%A1-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%9A%D0%B0%D1%81%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-2022-%D0%B3.-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/n20909
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF/
http://nessebar-news.com/top-news/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2022-%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%B2/
https://www.mypr.bg/news/business/Blizo-30-ot-shivashkite-firmi-u-nas-falirat-32523/
https://ikj.bg/novini/balgarite-rabotyat-po-efektivno-otkolkoto-im-se-plashta/


към тях по време на заседанието на НСТС. На него по темата за минималната работна заплата Василев
коментира, че от пазара трябва да се извадят некомпетентни и некадърни работодатели, които не могат да
плащат така, че да няма работещи бедни. В свое отворено писмо бизнесът му отговори, че в Бъ... 

С първия ден на второто новолуние днес настъпва и новата година по източния календар. Това е годината на
Тигъра, а неговите определения са Вода, Черно, Гръмотевица. Като цяло тази година се очаква да бъде много по-
благоприятна от вече изтеклата година на Бивола, като ще има повече възможности за успех и растеж. Ето
прогнозите на прочутия американски астролог Джоуи Яп, които той направи за "Яхуу". ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Проверката по сигнал на БОЕЦ е пратена на спецпрокуратурата с предложение да бъде образувано
разследванеПроверка на ГДБОП по сигнал на БОЕЦ срещу Делян Пеевски е стигнала до извода, че има съмнения
за извършени престъпления и депутатският му имунитет трябва да бъде свален, за да бъде разследван. Затова
ГДБОП е изпратила преписката на Специализираната прокуратура, пише "Сега". МВР бе сезирано срещу... 

Проверка на ГДБОП по сигнал на БОЕЦ срещу Делян Пеевски е стигнала до извода, че има съмнения за
извършени престъпления и депутатският му имунитет трябва да бъде свален, за да бъде разследван. Затова
ГДБОП е изпратила преписката на Специализираната прокуратура, научи "Сега". МВР бе сезирано срещу Пеевски
от гражданското сдружение БОЕЦ в началото на януари. От пресцентъра на МВР потвърдиха пред "Се... 

Проверка на ГДБОП по сигнал на БОЕЦ срещу Делян Пеевски е стигнала до извода, че има съмнения за
извършени престъпления и депутатският му имунитет трябва да бъде свален, за да бъде разследван. Затова
ГДБОП е изпратила преписката на Специализираната прокуратура, научи "Сега". МВР бе сезирано срещу Пеевски
от гражданското сдружение БОЕЦ в началото на януари. От пресцентъра на МВР потвърдиха пред "Се... 

Столичният общински съветник от "Спаси София" Борис Бонев даде пресконференция с подробности за
обществената поръчка за уличното осветление на София на стойност 73.6 млн. лева за 4-годишен период,
възложена от Столичната община (СО). Заради тази обществена поръчка вчера Бонев настоя пред Би Ти Ви за
оставката на заместник-кмета по транспорта в СО Кристиан Кръстев. Днес премиерът Кирил Петков обяви... 

Заглавие: Годината на тигъра идва с обещания
Дата: 01.02.2022 13:26
Медия: Телеграф

Заглавие: МВР иска имунитетът на Пеевски да бъде свален
Дата: 01.02.2022 09:56
Медия: Миг нюз

Заглавие: МВР иска имунитетът на Пеевски да бъде свален
Дата: 01.02.2022 09:37
Медия: Свободно слово

Заглавие: МВР иска имунитетът на Пеевски да бъде свален Проверката по сигнал на БОЕЦ е пратена на
спецпрокуратурата с предложение да бъде образувано разследване
Дата: 01.02.2022 09:14
Медия: Вестник Нов Живот

Заглавие: "Спаси София" обявиха още "фрапиращи неща" за обществената поръчка за уличното осветление на
София
Дата: 01.02.2022 09:01
Медия: БУНТ.БГ

Заглавие: Законно ли е онлайн казиното в България?
Дата: 01.02.2022 09:00
Медия: Targovishte Bg

https://telegraph.bg/telegraphplus/godinata-na-tigyra-idva-s-obeshtaniia-horoskop-za-vsichki-znaci-po-kitajskiia-zodiak-35709
https://mignews.info/mvr-iska-imunitetat-na-peevski-da-bade-svalen/
https://svobodnoslovo.eu/%D0%BC%D0%B2%D1%80-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5/
http://www.novjivot.info/2022/02/01/%D0%BC%D0%B2%D1%80-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5/
https://bunt.bg/2022/02/01/spasi-sofia-obyaviha-oshte-frapirashti-neshta-za-obshtestvenata-porachka-za-ulichnoto-osvetlenie-na-sofia/
https://targovishtebg.com/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/37664-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE-%D0%BB%D0%B8-%D0%B5-%D0%BE%D0%BD%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%BD-%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F


Едва ли има играч, който, отивайки за първи път в български онлайн казина, да не се е запитал: колко законно е
това? В края на краищата, ако онлайн казиното работи извън законовата рамка, играчът рискува много, и то не
само с парите си. Тези притеснения са логични и естествени, а по-приятният отговор е, че да, онлайн казината са
законни в България. Но, както често се случва, нещата не са толкова п... 

Славчо Нейков, експерт по енергийна политика Само за няколко месеца съществуване на 47-мо Народно
събрание депутатите от мнозинството май счупиха доста рекорди в енергийната област по чисто политически
заигравки, по нарушаване на закона и по действия на ръба на закона – и то само по отношение на КЕВР. И това
ставаше докато се кълняха във върховенството му и паралелно налагаха трудно защитими проме... 

И двамата поискаха от работодателите да дават по-високи заплатиФинансовият мнистър Асен Василев разбуни
духовете в обществото с изказването си, че работодателите са "некадърни", защото плащат много ниски заплати.
Изказването му бе част от дебата за повишаване на минималната работна заплата. Работодателите дори му
поискаха извинение, което той им отказа. Интересен факт е, че Василев съвсем не е пър... 

Бившият служебен министър на отбраната Георги Панайотов бе категоричен, че НАТО не се готви за война, но ние
като държава не трябва да правим никакви компромиси по отношение на сигурността. Панайотов обясни пред
БНТ, че на срещата на съвета на сигурност в ООН се казало високо и ясно каква е ситуацията в Украйна. Нищо
ново не се казало, като интересното е, че предложението на САЩ било подложено на ... 

Енергиен гигант има бизнес с милиарди левове приходи в България. Но не плаща нито една стотинка данък
печалба. Това се случва пред очите на държавата. А парите, спечелени в България, отиват в Русия. "Първенецът на
нашата нефтохимия". С тези думи на комунистическия лидер на България Тодор Живков през 1963 г. започва
работа първата петролна рафинерия в страната. 59 години по-късно "първенецът" продъ... 

"България не е мишена за Русия, защото на нейна територия не са разположени стратегически оръжия". Това
заяви посланикът на Русия Елеонора Митрофанова пред Нова ТВ. Тя подчерта, че всякакви военни бази, които
заплашват руската сигурност, вече са мишени. "Ако в България бъдат разположени военни бази и стратегически
оръжия, тогава вие бихте се превърнали в мишена. Такива няма. Вие не сте мишена и пр... 

Над десет милиона евро са инвестирани в съвместни проекти между ТИТАН Златна Панега и датската FLSmidth,

Заглавие: Покрай КЕВР парламентът се омота в политическа корупция (1)
Дата: 01.02.2022 08:30
Медия: 3е news

Заглавие: Какво е общото между Асен Василев и Владислав Горанов?
Дата: 01.02.2022 08:08
Медия: Клуб Z

Заглавие: Бивш служебен министър на отбраната успокои: НАТО не се готви за война
Дата: 01.02.2022 13:01
Медия: BG voice

Заглавие: КАКВО НЕ Е НАРЕД? Защо "Лукойл" не плаща данък печалба, а нашите милиарди отиват в Русия?
Дата: 01.02.2022 11:34
Медия: Народ

Заглавие: Руската посланичка Митрофанова с предупреждение: Ако бъдат разположени военни бази, бихте се
превърнали в мишена на Русия
Дата: 01.02.2022 11:31
Медия: 7dnibulgaria.bg

Заглавие: Датският посланик Йес Брогорд Нилсен приветства постижението на ТИТАН Златна Панега за
намаляване с 4% на въглеродните си емисии
Дата: 01.02.2022 11:29
Медия: Агенция "КРОСС"

https://3e-news.net/bg/a/view/29974/pokraj-kevr-parlamentyt-se-omota-v-politicheska-korupcija-1
https://www.clubz.bg/123680-kakvo_e_obshtoto_mezhdu_asen_vasilev_i_vladislav_goranov
https://bg-voice.com/%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D1%88-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B5%D0%B1%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%83/
https://narod.bg/2022/02/01/%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89/
https://7dnibulgaria.bg/archives/168568
https://www.cross.bg/titan-nilsen-kompaniyata-1683251.html


лидер в циментовата и минната промишленост /КРОСС/ Н. Пр. Йес Брогорд Нилсен, посланик на Кралство Дания у
нас посети един от най-големите и модерни производствени бази за цимент у нас. По време посещението си в
завода на Титан Златна Панега, Посланик Нилсън обсъди с Адамантиос Францис, Генерал... 

Илиян Василев, бивш посланик на България в Русия, сега газов експерт и политически анализатор, в интервю за
обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България" Водещ: Русия иска нови обяснения от НАТО как възнамерява
да изпълнят декларираните намерения да не застрашават сигурността на други страни докато засилват своята.
Според министърът на външните работи Сергей Лавров, обещанията няма да са доста... 

Заглавие: Илиян Василев: Едно от непредвидените последствия на Путин е, че той фактически събуди НАТО,
която беше потънала в 70-годишен летаргичен сън
Дата: 01.02.2022 10:42
Медия: Информационна агенция "Фокус"

http://www.focus-news.net/opinion/2022/02/01/56279/iliyan-vasilev-edno-ot-nepredvidenite-posledstviya-na-putin-e-che-toy-fakticheski-sabudi-nato-koyato-beshe-potanala-v-70-godishen-letargichen-san.html
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